
Referat bestyrelsesmøde d. 19.4. kl. 19.00 

Tilstede: Carsten, Kim, Ivar, Glenn, Silke, Morten og Karsten Olsen
Afbud: Joan

Referat
1. samarbejde med Vestdjurs 1. Der arbejdes på en samarbejdsaftale 

mellem MA-net og Vestdjursnet.
2. En samarbejdsaftale forventes blandt 

andet at styrke robustheden af vores net.

2. Fra mødet med info/pr udvalg 1. Annette Bøgh opdaterer for tiden den 
nuværende hjemmeside. 

2. Carsten Strandborg kontakter iPinion 
vedrørende opdatering af links. 

3. Annette skriver fremover ønskede 
meddelelser til medlemmerne fra 
teknikgruppen. 

4. Vi holder fast ved Joomla som 
framework til den nye hjemmeside på 
trods af alternative tilbud.

5. Der følges op på fremtidig udsendelse af 
nyhedsmails til medlemmerne.

3. Nyt fra kassereren 1. Der er kommet en hilsen fra Barcelona.

4. Nyt fra teknikgruppen 1. Alt foreningens udstyr har fået 
opgraderet firmware.

2. Opgradering af fiber mellem skørring og 
Mørke pågår.

3. Trådløst link fra Mørke til Søby er 
igangsat.

4. Montering af shields ( elektromagnetisk 
afskærmning ) er igangsat i 
ådalsområdet.

5. Todbjerg og Hårup er nu online.

5. Siden sidst – opsamling, hvor langt er vi? 1. Bestyrelsen afventer aftaler med Mørke 
og Lime vedrørende opdatering af 
infoskærmene.

2. Bestyrelsen arbejder fortsat på at finde 
det optimale tilbud på mailserver-
løsning.

3. I løbet af foråret mødes bestyrelsen med 
Nordskuddet for at medvirke i opstarten 
af aktiviteter i området.

6. fremtidige arrangementer 1. Det sikres nu at alle aktive, der klatrer i 
forbindelse med montage og vedligehold 



af udstyr, hurtigst muligt gennemfører et 
klatrekursus.

2. Der planlægges et møde for alle aktive 
med blandet fagligt og socialt indhold.

7. Fremtidige bestyrelsesmøder - datoer Næste bestyrelsesmøde: 16/5 kl. 19 på Mørke 
Skole.

8. Evt.


